
ПРОТОКОЛ № 2 

Днес, 12.06.2020 г. от 17:00 ч. се проведе заседание на Комисията по управление 

на качеството на образователния продукт /избрана с решение на Факултетен съвет на 

ПФ от 3.12.2019 г./. Линкът за включване в заседанието е: meet.google.com/tkc-eivk-xbi  

Присъстват: председател: доц. д-р Димитрина Капитанова; зам.-декан проф. д-р 

Даниела Маркова; членове: доц. д-р Николинка Атанасова; доц. д-р Диана Станчева, гл. 

ас. д-р Ваня Сивакова, гл. ас. д-р Гергана Славчева, гл. ас. д-р Нона Глушкова, гл. ас. д-

р Росица Щерева, ас. д-р Венелина Стоева, ас. д-р Биляна Калоферова, ас. д-р Елена 

Каменова, ас. Надежда Ангелова.  

Отсъстват: ас. Зоя Капон и Александър Чешмеджиев –студент 2.курс НУПЧЕ. 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Обсъждане на процеса на анкетиране на студентите по бакалавърски програми 

към ПФ по приетия план на комисията (Протокол 1); 

2. Отчет на отговорниците по специалности; 

3. Обсъждане на резултатите от проведените Анкета 1 и Анкета 2 по специалности 

и научни направления; 

4. Запознаване със специфичните изисквания за обработка на анкетните карти и 

анализът на резултатите; 

5. Организация и провеждане на анкетиране на завършили ПФ на ПУ студенти 

(Анкета № 6) 

6. Разни /Текущи въпроси/. 

По т. 1 от дневния ред – всеки член от комисията сподели  впечатления относно онлайн 

анкетирането. 

По т. 2 – Отговорниците по специалности докладваха за бройката студенти включили 

се в анкетирането до момента. Доц. д-р Николинка Атанасова, ас. д-р Биляна 

Калоферова и ас. д-р Елена Каменова предложиха удължава с 5 дни на крайният срок за 

прекратяване на анкетирането за специалности НУП, НУПЧЕ, ПУП, ПУПЧЕ и ПНУП, 

поради по късното включване на студентите в анкетирането. Предложението им бе 

подложено на гласуване и прието единодушно от присъстващите на заседанието. С 

„ДА“ гласуваха 11 от общо 11 присъстващи членове на комисията. 

По т. 3 отговорниците по специалности споделиха първи впечатления и сурови 

количествени данни от резултатите от проведените Анкета №1 и Анкета №2 по 

специалности и научни направления.  

По т. 4 председателят на комисията доц. д-р Д. Капитанова запозна членовете на 

комисията със специфичните изисквания за обработка на анкетните карти и анализът на 

резултатите от анкетирането. 

По т. 5 членовете на Комисията се запознаха с организацията и провеждането на 

анкетирането на завършилите ПФ на ПУ студенти (Анкета № 6). Проф. д-р Д. Маркова 

предложи тя да поеме ангажимента по разпечатването, събирането и обработката на 

резултатите от Анкета №6. 



По т. 6 членовете на комисията обсъждаха кои професионални направления са с 

приоритет при представяния на резултатите от анкетните допитвания.  

 

 

    Председател: ………. 

                                                              / доц. д-р Димитрина Капитанова/ 

 

12.06.2020г.                                       Протоколист: ………… 

Пловдив                                                              /доц. д-р Николинка Атанасова/ 


